
Agent Brighiego: Współwłasność to na razie plotki
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Po wyjątkowo nieudanym sezonie na wypożyczeniu w Atalancie,

naznaczonym przez kontuzje, Matteo Brighi spisuje się obecnie całkiem

dobrze w beniaminku Torino. Coraz częściej mówi się o zmianie statusu

transferowego gracza na współwłasność. Portal tuttomercatoweb.com

poruszył tą kwestię w krótkim wywiadzie z agentem gracza, Vannim

Puzzolo.

 

Sprawa mercato. Jest wypożyczony z Romy. Były kontakty w sprawie

przejścia we współwłasność w styczniu?

- Na chwilę obecną to tylko plotki. Nie było kontaktów na poziomie oficjalnym.

Jednak celem gracza jest pozostanie w Torino?

- Celem Matteo, tak jak każdego piłkarza, jest gra. Jest profesjonalistą, chce

wykonywać dobrze swoją pracę czy w Torino czy w Atalancie. To jasne, że teraz nosi

koszulkę Granaty i ma na celu dobrą grę tutaj.
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